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Protokół nr 76/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 20 września 2012 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z 
rozszerzeniem. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 73/2012, 74/2012, 
75/2012. 
 
Członkowie Zarządu zmienili zapis w protokole nr 73/2012 w punkcie czwartym dotyczącym 
rozpatrzenia wniosku pani Edyty Karpińskiej – Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w 
Czachówkach w sprawie przyznania dodatkowych środków finansowych. Zapis: „ Ponadto 
Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na przyznanie dodatkowych środków finansowych w 
wysokości 8000 zł z przeznaczeniem na zakup pieca oraz wykonanie odrębnej instalacji 
grzewczej w wynajętym mieszkaniu” zastąpiono zapisem w brzmieniu: „Ponadto Członkowie 
Zarządu wyrazili zgodę na przyznanie dodatkowych środków finansowych w wysokości 8000 zł 
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów ogrzewania oraz ewentualnego zakupu pieca po 
przedstawieniu kosztorysu”. 
 
Członkowie Zarządu po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjęli w/w protokoły. Za głosowali: 
E. Dembek,  M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na przeprowadzenie negocjacji w trybie zamówienia z wolnej ręki na 
usługę pełnienia funkcji inżyniera kontraktu nad robotami budowlanymi dodatkowymi na 
inwestycji „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
/na posiedzenie wszedł pan W. Umiński – inspektor w Wydziale Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Umiński wyjaśnił, że roboty dodatkowe które wynikły w związku z budową szkoły muszą 
być nadzorowane przez inżyniera kontraktu. Dlatego też należy przeprowadzić negocjacje w 
trybie zamówienia z wolnej ręki z wykonawcą umowy podstawowej tj. Przedsiębiorstwem 
Usługowo Budowlanym „INSPEC” Sp. z o.o. z Olsztyna. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński.  
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia negocjacji w trybie zamówienia z wolnej 
ręki na usługę pełnienia funkcji inżyniera kontraktu nad robotami budowlanymi 
dodatkowymi na inwestycji „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
 
Członkowie Zarządu powołali komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Sekretarz – Alina Banaszewska 
3. Członek komisji – Wojciech Umiński 
4. Członek komisji –  Jolanta Jamroży 



 
 

2

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński.  
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na „Dostawę 
wyposażenia pracowni ćwiczeń dla projektu: Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurz ętniku – I etap”. 
 
Pan Umiński szczegółowo omówił specyfikację istotnych warunków zamówienia. 
Pani Skarbnik zapytała jaka jest wartość zamówienia.  
Pan Umiński odpowiedział, że koszt wyposażenia pracowni ćwiczeń wynosi 134 000 zł, 
wyposażenie sal dydaktycznych - 224 800,01 zł, natomiast wyposażenie innych pomieszczeń – 
81 999,99 zł. 
Pani Skarbnik poinformowała, że kwota do zapłaty dla głównego wykonawcy inwestycji tj. dla 
Iławskiego Przedsiębiorstwa Budowlanego, realizującego budowę szkoły wynosi              
7 934 058,77 zł. Dodała, że do dnia dzisiejszego dokonano wpłaty w wysokości 4 009 935,25 zł , 
natomiast do końca bieżącego roku należy zapłacić wykonawcy kwotę w wysokości 
3 924 123,52 zł. Nadmieniła, że fakturowanie na miesiąc wrzesień wyniesie 1 761 000 zł. 
Zostanie do zapłaty 2 163 123,52 zł. 
Pani Skarbnik stwierdziła, że z wiedzy jaką posiada wynika iż nie będzie możliwości otrzymania 
zaliczki od Urzędu Marszałkowskiego, a powiat nie ma możliwości finansowych żeby zapłacić 
powyższą kwotę wykonawcy (85% wartości inwestycji pokrywa Urząd Marszałkowski, 15 % 
wartości inwestycji pokrywa powiat). Dodała, że należałoby przeprowadzić rozmowy z Urzędem 
Marszałkowskim w sprawie przyznania zaliczki w bieżącym roku na spłatę zadłużenia wobec 
wykonawcy jak również przesunąć realizację inwestycji na przyszły rok.  
/na posiedzenie wszedł pan A. Głowacki/ 
Pani Starosta poinformowała, że spróbuje ustalić w trybie pilnym spotkanie w Urzędzie 
Marszałkowskim w sprawie realizacji powyższej inwestycji.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania 
komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na „Dostawę wyposażenia 
pracowni ćwiczeń dla projektu: Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I 
etap”. 
 
Członkowie Zarządu powołali komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 
5. Członek komisji – Ewa Kalisz - Górzkowska 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Szóstym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na „Dostawę wyposażenia sal 
dydaktycznych dla projektu: Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na „Dostawę 
wyposażenia sal dydaktycznych dla projektu: Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurz ętniku – I etap”. 
 
Członkowie Zarządu powołali komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 
5. Członek komisji – Ewa Kalisz - Górzkowska 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na „Dostawę wyposażenia – 
mebli dla projektu: Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Dziewiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na „Dostawę 
wyposażenia – mebli dla projektu: Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I 
etap”. 
 
Członkowie Zarządu powołali komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 
5. Członek komisji – Ewa Kalisz - Górzkowska 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku było zapoznanie się z informacją dotyczącą podłączenia 
budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim do sieci ciepłowniczej 
/na posiedzenie wszedł pan A. Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel poinformował, że Lubawska Spółka Komunalna złożyła ofertę na dostawę ciepła do 
budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Koszt dostawy ciepła wyniósłby 114 968 zł + koszt przyłącza 
10 000 zł (zaoferowano ogrzewanie tylko budynku bez ciepłej wody). Dodał, że oferta jest 
wyższa niż dotychczasowy koszt ogrzewania powyższego budynku tj. 96 000 zł. 
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Ponadto pan Samsel wyjaśnił, że instalacja grzewcza musiałaby być przystosowana do 
wymogów kotłowni miejskiej przy ul. Żwirki i Wigury. 
Pan Samsel zapytał jak ma być przygotowany przetarg tzn. czy ma być ogłoszony oddzielny 
przetarg na dostawę opału i oddzielny na obsługę kotłowni, czy ma być ogłoszony jeden przetarg 
na dostawę opału wraz z obsługą kotłowni.  
Członkowie Zarząd podjęli decyzję, żeby ogłosić dwa oddzielne przetargi : jeden na dostawę 
opału a drugi na obsługę kotłowni. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
Pan Samsel stwierdził, że w budżecie na przyszły rok należy zabezpieczyć środki na ogrzewanie 
budynku Zespołu Szkół Zawodowych przy ul. Grunwaldzkiej 9 oraz budynku Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku. 
 
/ pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Jedenastym punktem porządku było zapoznanie się informacją pani Edyty Karpi ńskiej – 
Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Czachówkach dotyczącą zużycia opału w 
poszczególnych miesiącach. 
 
Z informacji pani Karpińskiej wynika, że w miesiącach /listopad i grudzień 2011r.  oraz marzec i 
kwiecień 2012r./ kiedy nie występowały mrozy a temperatury pozwalały na całkowite 
wyłączenie ogrzewania zużyto w dni wolne od nauki 3,25 t ekogroszku w cenie 770 zł, co daje    
2 503 zł. W związku z powyższym koszt zakupu pieca i wykonania oddzielnej instalacji          
/ok. 4200 zł – 5000 zł/ jest znacznie wyższy niż koszt ogrzewania mieszkania mieszczącego się 
w budynku szkoły. 
Członkowie Zarządu podjęli decyzję, żeby nie dokonywać zakupu pieca oraz nie wykonywać 
oddzielnej instalacji w mieszkaniu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
Pani Starosta stwierdziła, że należy urealnić koszty eksploatacyjne mieszkania. 
Członkowie Zarządu przychylili się do wypowiedzi pani Starosty. Ponadto stwierdzili, że w 
najbliższym czasie /po okresie zimowym/ będzie trzeba wypowiedzieć umowę najmu, ponieważ 
budynek szkoły w przyszłym roku jest przeznaczony do sprzedaży. 
 
Informacja pani Edyty Karpińskiej stanowi złącznik nr 3. 
 
Dwunastym punktem porządku było zapoznanie się z informacją dotyczącą ilości uczniów 
w szkołach ponadgimnazjalnych. 
 
Informacja dotycząca ilości uczniów w szkołach ponadgimnazjalnych stanowi załącznik nr 4. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości będących własnością Powiatu 
Nowomiejskiego położonych w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani J. Haska - specjalista w Wydziale Geodezji i Nieruchomości/  
 
Pani Haska przedstawiła wycenę n/w działek /ceny netto/:  
- 81/10 o pow. 0,1026 ha zapisanej w KW Nr EL1N/00026945/4 – 20 800 zł 
- 81/11 o pow. 0,1026 ha zapisanej w KW Nr EL1N/00026946/1 – 21 000 zł 
- 81/12 o pow. 0,1026 ha zapisanej w KW Nr EL1N/00029647/8 – 21 200 zł 
- 81/13 o pow. 0,1031 ha zapisanej w KW Nr EL1N/00029648/5 – 21 900 zł 
wraz z udziałami do każdej działki  po 1/9 części w drodze dojazdowej o wartości 3000 zł. 
Pan Wicestarosta zawnioskował, żeby powyższe ceny działek wzrosły o 20 %. 
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Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Wicestarosty.  
Pani Haska poinformowała, że rozstrzygnięcie przetargu powinno nastąpić na początku grudnia 
2012r.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
Pani E. Dembek wstrzymała się od głosu. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzynastym  punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
uchwalenia zmiany Statutu Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że § 7 ust. 3 statutu otrzymał brzmienie: „Materiały na sesję, w 
szczególności projekty uchwał, przekazuje się na 7 dni przed rozpoczęciem sesji”. Ponadto 
dodano ust. 6 w brzmieniu: „Radni otrzymują zawiadomienie wraz z porządkiem obrad i 
materiałami na sesję, w szczególności projektami uchwał w formie papierowej lub 
elektronicznej”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Czternastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piętnastym punktem  porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w budżecie. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim umowy partnerskiej z Gminą  Nowe Miasto Lubawskie. 
 
Wniosek pana Tomasza Waruszewskiego – Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi 
załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym 
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Mieście Lubawskim  do wykonywania zadań związanych z realizacja pilotażowego 
programu „Aktywny samorz ąd”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uchylenia uchwały Nr 57/313/2008 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 8 kwietnia 2008 r. w sprawie składania oświadczeń woli związanych z 
prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Piątym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowym 
Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 
działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Szóstym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie do składania 
oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Siódmym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Dziecka w Pacółtowie do składania oświadczeń 
woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Ósmym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku do 
składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Dziewiątym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Nowym Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 
bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
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Jedenastym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście 
Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 
działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Dwunastym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 
Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 
działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Trzynastym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 
działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Czternastym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach do składania 
oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Piętnastym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym 
Mieście Lubawskim do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 
działalności powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że przedłożone zostało rozliczenie (stanowiące załącznik nr 6) 
środków finansowych w wysokości 5000 zł przyznanych Komendzie Powiatowej Policji  w 
Nowym Mieście Lubawskim z przeznaczeniem na wyposażenie jednostki. 
Ponadto pani Skarbnik poinformowała, że zostały złożone projekty budżetów poszczególnych 
wydziałów Starostwa Powiatowego oraz jednostek organizacyjnych. Dodała, że rozpoczęła się 
analiza wydatków oraz rozmowy z jednostkami w sprawie dokonania cięć w budżetach na rok 
2013.Wyjaśniła, że zgodnie z decyzją Zarządu w Starostwie Powiatowym dokonano cięć w 
wysokości 237 979 zł /łączne planowane cięcia budżetowe 380 000 zł/. Nadmieniła, że 
symulowana kwota z likwidacji kasy w Starostwie Powiatowym wyniesie ok. 55 000 zł. W 
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związku z powyższym należy zaoszczędzić na wynagrodzeniach pracowniczych kwotę w 
wysokości ok. 90 000 zł wraz z pochodnymi. Dlatego też najprawdopodobniej będzie trzeba 
dokonać cięć w wynagrodzeniach pracowników. Przybliżona kwota cięć na wynagrodzeniach 
pracowników wyniosłaby ok. 79 000 zł, co daje miesięcznie kwotę ok. 6 600 zł, czyli ok. 4 % 
wyniosłoby zmniejszenie  na wynagrodzeniach.  
Pani Starosta poinformowała, że Zarząd podjął decyzję, że Zarząd Dróg Powiatowych w 2013r. 
funkcjonuje ze zmniejszonym zatrudnieniem. Ponadto dodała, że w 2013r. w Starostwie 
Powiatowym likwiduje się kasę, natomiast wysłano zapytania do banków w sprawie 
prowadzenia punktu wpłat w budynku Starostwa. Wyjaśniła, że jeżeli nie będzie zainteresowania 
banków powyższym tematem to będzie można dokonywać bezpłatnie opłat  w następujących 
punktach: w PKO Bank Polski Oddział l, ul. Kazimierza Wielkiego 5 oraz w Agencji PKO Bank 
Polski, ul. 19 Stycznia 4 w Nowym Mieście Lubawskim. Ponadto wpłat będzie  można 
dokonywać na poszczególne rachunki bankowe Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim z tytułu: rejestracji pojazdów, wydawania praw jazdy, kart wędkarskich, dzienników 
budowy, opłat ewidencyjnych, geodezyjnych oraz opłat z tytułu dochodów Skarbu Państwa. 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła wstępną analizę budżetów przedłożonych przez jednostki  
organizacyjne, która przedstawia się następująco: 
- Zespół Szkół w Nowym Mieście Lubawskim: decyzja Zarządu dotycząca cięć – 440 000 zł, 
zawnioskowano o zwiększenie budżetu w wysokości: 122 118 zł, 
- Zespół Szkół Rolniczych w Czachówkach: decyzja Zarządu dotycząca cięć – 83 200 zł, 
zawnioskowano o zwiększenie budżetu w wysokości: 8 545 zł, 
- Zespół Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim: decyzja Zarządu dotycząca cięć – 
145 500 zł, zawnioskowano o zwiększenie budżetu w wysokości: 266 821 zł, 
- Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna : decyzja Zarządu dotycząca cięć – 27 500 zł, 
zawnioskowano o zwiększenie budżetu w wysokości: 30 984 zł, 
- Dom Dziecka w Pacółtowie: decyzja Zarządu dotycząca cięć w budżecie – 94 200 zł, dokonano 
cięć w wysokości 60 679 zł, 
- Zarząd Dróg Powiatowych : w miesiącu styczniu dokonano cięć na wynagrodzeniach i 
pochodnych  w wysokości 140 138 zł,  w miesiącu kwietniu dokonano cięć w wysokości 
120 207 zł – całość kwoty tj. 260 345 zł przeznaczono na remonty dróg. W miesiącu sierpniu z 
wydatków bieżących przeniesiono na inwestycje 230 000 zł.  Decyzja Zarządu dotycząca 
dodatkowych cięć w budżecie – 100 000 zł, dokonano cięć w wysokości 5 239 zł, 
- Powiatowy Urząd Pracy:  decyzja Zarządu dotycząca cięć w budżecie – 137 400 zł, dokonano 
cięć w wysokości 137 400 zł, 
- Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie:  decyzja Zarządu dotycząca cięć w budżecie –          
122 600 zł, dokonano cięć w wysokości 34 503 zł. 
Pani Skarbnik podsumowała, że zgodnie z decyzją Zarządu łącznie cięcia budżetowe miały 
wynieść 1 530 400 zł, a przedstawione projekty budżetów jednostek organizacyjnych są dalekie 
od założeń Zarządu Powiatu. Ponadto szczegółowo omówiła projekt budżetu powiatu na rok 
2013. 
 
Protokół sporządziła 
                                                                             Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                  Ewa Dembek 


